

Title (en)

PREPARATION FOR HAIR AND NAIL CARE AND PRODUCTION METHOD THEREOF.

Title (de)

PRÄPARAT ZUR HAAR- UND NAGELPFLEGE UND VERFAHREN ZU SEINER HERSTELLUNG.

Title (fr)

PREPARATION POUR LES SOINS DES CHEVEUX ET DES ONGLES ET SON PROCEDE DE FABRICATION.

Publication

**EP 0187147 A1 19860716 (DE)**

Application

**EP 85902629 A 19850619**

Priority

HU 234784 A 19840619

Abstract (en)

[origin: WO8600222A1] Preparation for hair and nail care, particularly in the form of shampoos, hair rinsers, hair conditioners and hair lotions, respectively in the form of nail polish, and production method thereof. The preparation contains a quantity varying between at least 0.3 and at the most 6% by weight of blood plasma extract obtained preferably by ultrafiltration from slaughter blood and having a low salt contents. For the production of the different forms of the preparation according to the present invention, the blood plasma extract is soaked in water or an aqueous emulsion before it is mixed in the soaked state with other ingredients.

Abstract (fr)

Préparation pour les soins des cheveux et des ongles, en particulier sous forme de shampoings, de rinçages capillaires, d'agents de conditionnement capillaire et de lotion capillaire, respectivement sous forme de vernis à ongle, et son procédé de fabrication. La préparation contient une quantité variant entre au moins 0,3 et au plus 6% en poids d'extrait de plasma sanguin obtenu de préférence par ultrafiltration à partir de sang d'abattoir et doté d'une faible teneur en sel. Pour la fabrication des différentes formes de la préparation conforme à la présente invention, on trempe l'extrait de plasma sanguin dans de l'eau ou une émulsion aqueuse, avant de le mélanger à l'état trempé avec les autres composants.

IPC 1-7

**A61K 7/00; A61K 7/06; A61K 7/04**

IPC 8 full level

**A61K 8/98** (2006.01); **A61Q 3/02** (2006.01); **A61Q 5/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61K 8/983** (2013.01); **A61Q 3/02** (2013.01); **A61Q 5/02** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8600222A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8600222 A1 19860116**; EP 0187147 A1 19860716; HU 193289 B 19870928

DOCDB simple family (application)

**HU 8500038 W 19850619**; EP 85902629 A 19850619; HU 234784 A 19840619